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Protokoll 
Regionstyremøte nr. 19 20-23 

 

Regionstyremøte fredag 25. mars kl. 17:00 – 20:00 på Teams  

Regionstyret:  Frank H. Bjørndal                    Styreleder 

Mette Davidsen   Styremedlem 

 Bjarte S. Epland                      Styremedlem 

Ann-Elin Leftwich                   Styremedlem 

Harold Sletten                          Styremedlem 

Kaia Eide Fjellestad                Styremedlem 

Ainor Naustdal                        Styremedlem (ansatte representant)  

 

Fra adm:  Trine Skarstein Dalland          Daglig Leder 

 

Forfall:    Hilde Daae Johannessen       Nestleder 

 

Sakliste: 

Sak 111/20-23  Godkjenning av protokoll 

Sak 112/20-23  Informasjon fra daglig leder (inkludert ansatte fra regionen) 

Sak 113/20-23  Forberedelse til Håndballtinget 2022 

Sak 114/20-23  Sesongreglement, påmeldingsavgifter og gebyr for   

   sesongen 2022-2023 

Sak 115/20-23  Rapporter og referat 

 

 

Habilitetsgjennomgang: Styret tok en gjennomgang av egen habilitet opp mot de ulike sakene. Ingen 

habilitetskonflikt avdekket.    
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SAK 111/20-23 Godkjenning av protokoll 
   Protokoll nr. 18 er distribuert på Teams. Merknader til protokoll er tatt til

   følge og den er lagt ut på nett.  

   Vedtak sak 111 /20-23 

 

  

 

SAK 112/20-23 Informasjon fra daglig leder  

   Daglig leder ga en rapport om hva som har skjedd siden forrige 

   styremøte: 

 

   Spillmeny/spilltilbud sesong 2022-2023: Seksjonsleder ved Kampservice  

                              Christine Ullestad orienterte om endringer i barnehåndball. 

                                           Vi ønsker endring fordi vi ser at det er noen utfordringer forbundet med  

                                           dagens måte å organisere barnehåndballen på: 

                                           - Lite fleksibelt for trener og spillere 

                                           - Rundespill tar mye plass i hallene 

                                           - Det er vanskelig å få gjort endringer ved trekninger og etter påmelding. 

                                           Vi ønsker det skal være en progresjon fra 4’er til 5’er og til 6’er håndball med  

                                           fleksible løsninger for flest mulig, lengst mulig. 

4’er håndball:  

- Vi ønsker å gi klubbene med eierskap for Intersport 4’er håndball.  

- 3 kamper alle med en omgang a 12 minutter (rundespill). Med dette 

oppsettet reduserer vi tiden for hvert lag i hallen, maks 1.5 time.  

- Tanken er at lag innenfor samme sone skal spille mot hverandre. Fordelen 

er kortere reiser for de yngste spillerne.  

- Ingen nivådeling og ingen måltavle.  

 

Arbeidsfordeling Region Vest og klubb: 

Region Vest:  

- Tar imot påmelding to ganger i sesongen, 1. september og 1. desember 

-Reserverer haller 

- Lager kampoppsett 

- Endrer kampoppsett ved trekninger fram til 1 uke før kampdagen. 

-Sender ut kontaktinformasjon på trenere og arbeidsdokument for       

kampoppsettet til arrangørklubben  

 -Setter opp obligatorisk trenerkurs i hver sone, både teoretisk og praktisk.     

Påmeldingsavgift pr. klubb 

Styret godkjenner Protokoll fra styremøte nr. 18 20-23.   
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Klubb: 

- Sørge for gøye arrangementer 

- Gjøre nødvendige endringer dersom det kommer trekninger i uken før 

kampdag (ved hjelp av tilsendt Excel dokument fra RV). 

 

5’er håndball:  

- Tar vekk nivådeling.  

- Spiller mot lag fra egen sone og nærliggende soner.  

6’er håndball:  

      - Enkeltstående kamper med mulighet for omberamming. Her må vi se på  

        geografiske tilpasninger, er det lang reisevei kan man spille to kamper.  

      - Vanlig seriespill for 11 og 12 åringene (uten tabell), men med to  

        rundespill; en på høsten (november) og en på våren (mars). I forbindelse   

        med rundespill ønsker vi å legge til rette for dommerutvikling og 

        veiledning, trenerforum og mer tid i hall.  

      - Fordelen med enkeltstående kamper er at det blir mer fleksibelt for  

        trenere og spillere. De som driver med flere idretter, får større mulighet  

        til det.  

       - Spiller mot lag i alle sonene i 1-3 og 4-8.  

 

Kamp og utviklingsaktivitet. Fremdeles mange kamper som har blitt  

      utsatt / avlyst. Vanskelig å finne ledig tid til utsatte kamper. Mange lag  

      har hatt covid -19 smitte i laget og det tar tid før spillerne er klare til  

      trening og kamp. Utviklingsaktiviteten går som planlagt.  

 

Sonemøte sone 1-3. 

      Til sammen deltok 16 klubber på møta i de ulike sonene.  

      Saker som ble tatt opp på alle møtene var: 

       - Arrangere klubbesminar september 2022. 

       - Ønske om å få dommere til å dømme hjemme. Dette for å minske  

         frafall grunnet mye reising 

       - Utfordring i dommeroppsettet, for få dommere.  

Saker diskutert i sone 1: 

       - Klubbene ønsker hjelp med søknader om tilskudd og støtteordninger. 

       - Ønske om inspirasjonssamlinger for trenere og spillere 

       - Bylag og regionale landslagssamlinger bør vurderes også kunne 

arrangeres i sone 1 til 3. Både for å fordele kostnad, reisebelastning og for å 

skape engasjement i denne delen av regionen. 
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Saker diskutert i sone 2: 

          - Miljøsamling, skape et samlingsted mellom sesongslutt og cup-aktivitet i  

                                                   juni som har fokus på samvær og samgold.  

                                                 - Fair Play vert 

                      - RUM til helg 

        Saker diskutert i sone 3: 

        - Det er en ukultur rundt temaet reiser. Blir brukt som flaskehals/hinder  

          for å få i gang aktivitet. Dette må vi prøve å snu.  

        - Opprette TH lag i Sone 3.  

   

      Vedtak sak 112/20-23 

   

 

 

SAK 113/20-23 Forberedelse til Håndballtinget 2022 

Styret hadde en kort gjennomgang av tingdokumentene og tingsakene. 
Styret diskuterte også: 
- Representanter fra styret 
- Videre forberedelse av tingsaker 
- Strategiplan 

Vedtak sak 113/20-23 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Orientering tatt til etterretning.  

 

Styret hadde en gjennomgang av tingdokumentene, forslag til 

strategiplan og tingsaker. Styret vil ta en grundigere 

gjennomgang av sakene til Håndballtinget i neste styremøte.  
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SAK 114/20-23            Sesongreglement, påmeldingsavgifter og gebyr for sesongen 22-23                     

Administrasjonen ved seksjonsleder Christine Ullestad la frem utkast til  

sesongreglement (kampreglement og bestemmelser)   

og gebyr for sesongen 2022 – 2023. Sesongreglementet vil arbeides videre 

med og legges fra for styret på nytt før sommeren. Ullestad gikk også 

igjennom påmeldingsavgift for sesongen 2022 – 2023. Her har styret tidligere  

gjennom godkjenning av budsjett vedtatt en KPI-justering på 6%.  

 

Videre behandlet styret Gaular IL sitt forslag til endring av kampreglement 

punkt 3, dispensasjoner.   

 

Innspill i saken: 

Styret stilte spørsmål ved endring i kampreglement i 6’er håndball som fører 

til at arrangøren har ansvaret for å sette opp dommere. Administrasjonen vil 

se nærmere på problemstillingen før endelig behandling av 

Kampreglementet.  

 

   Vedtak sak 114/20-23 

  

   

  

  

 

 

 

 

SAK 115/20-23            Rapporter og referat 

   

                                        Elise Barsnes fra administrasjonen orienterte styret om Prospera  

                                        sluttrapport. Barsnes utfordret regionstyret til å  

                                        engasjere seg i følgende punkt i det videre arbeidet med inkludering: 

- Lokale utfordringer (kommunestruktur, satsingsområde og 

informasjonsformidling – det offentlige) 

- Initiere politisk arbeid for å sikre økt støtte til verdiarbeidet 

                         

Styret tok en gjennomgang av: 

- Prosess rundt vedtak om å endre spillform på senior nivå i 

sesongen 2021-2022. 

- Gjennomgang av årshjulet for regionstyret 

Styret vedtok sesongreglementet og gebyr for sesongen 2022 -

2023 med unntak av punktene knytt til dommere.  

Styret vedtok påmeldingsavgift for sesongen 2022 – 2023. 

Gaular IL sitt forslag om endring i kampreglement punkt 3, 

dispensasjon ble ikke tatt til følge.  
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- Habilitet 

- Ungdomskandidat til NHF sin valgkomite (under 26 år). 

 

Vedtak sak 115/20-23 

  

   

 

 

 

 

 

  

 

Styret tok orientering fra Elise Barsnes til etterretning.  

Styret tok gjennomgang av prosessen rundt vedtak om å endre 

spillform på senior nivå i sesongen 2021-2022 til etterretning. 

Styret konkluderer med at det har vert en grundig og ryddig 

prosess.   

 

Styret utsetter gjennomgang av eget Årshjul til neste styremøte.  

Styret presiserer viktigheten ved at administrasjonen og 

politikere vurderer egen habilitet i all saksbehandling.   

NHF Region Vest har ingen forslag til valg av ungdomskandidat til 

NHF sin Valgkomite som er under 26 år.   


